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Trabzon Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Eyyüp 
Ergan, Trabzon Sanayici ve İş İnsanları Derneği Başkanı 
Sırrı Eren ile bir araya gelerek 8 Ağustos’ta başlayacak fın-
dık hasat sezonu öncesi başka şehirlerden fındık toplamak 
için fındık sahalarına inecek vatandaşlara Covid-19 tedbirle-
ri konusunda uyarılarda bulundular.

Her iki kurulu ortaklaşa virüse karşı uyarı amacıyla 'Fın-
dıksız da olmaz, tedbirsiz de!' sloganı ile bir kampanya or-
ganize ettiler. Devamı sayfa 3’de

Giresun İl Hıfzsıhha Kurulu, cenazelerle ilgili bir 
dizi karar aldı. Buna göre, kalabalığın önüne geçilme-
si ve bulaş riskini azaltmak amacıyla cenaze namazı, 
mümkün olan en az sayıda katılım ile kılınacak. Tazi-
yeler defin işleminden hemen sonra mezarlıkta yapıla-
cak, bunun için çadır kurulmayacak ev ziyaretlerine 
izin verilmeyecek.

Kurul ayrıca cenazelerin defini esnasında kalabalık 
oluşmasının engellenmesi, mezara toprak atılması iş-
leminin sadece belediye tarafından belirlenen görevli-
lerce ve mutlaka eldiven ve maske takılarak yapılması 
yönünde de karar aldı.

İYİ Parti kurucu merkez ilçe başkanı ve il başkan adayı 
Abdulkadir Eroğlu, davet üzerine Fiskobirlik Genel Müdürü 
Turgay Çakmak’ı ziyaret ederek, kurumun çalışmaları hak-
kında bilgi aldı.Ziyaret sonrasında bir açıklama yapan Eroğ-
lu, birliğe sahip çıkacaklarını ve ortak üye olacaklarını belir-
terek “FKB’nin SEKA gibi olmasına izin vermeyeceğiz” dedi.

Devamı sayfa 2’de…

Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçıları Birliği Yöne-
tim Kurulu Başkanı İlyas Edip Sevinç, “rekolte tahminimizin 
siyasi saiklerle siyasilerin kendi polemiklerinde kullanılması 
hiçbir şekilde tasvip edilemeyeceği gibi birliğimiz bu tartış-
maların hiçbir zaman içinde olmamıştır ve olmayacaktır” 
dedi.

Sevinç, yaptığı açıklamada, 2020 yılı Türkiye fındık re-
koltesi tahminlerinin, bu yıl kamuoyunda her zamankinden 
daha farklı bir şekilde gündeme geldiğini belirterek, kendi 
tahminlerinin 15 yıldan bu yana bilimsel yöntemlerle ve 
aynı ziraat mühendislerinden oluşan bir ekip tarafından ger-
çekleştirildiğini söyledi. Devamı sayfa 2’de

Saha denetimlerini yoğunlaştıran Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, yapılan hizmet çalışmalarını yerin-
de takip ederek denetliyor.

Giresun için her zaman sahada olduğunu söyleyen Baş-
kan Şenlikoğlu, Teyyaredüzü Mahallesi’nde yapımı devam 
eden çocuk parkını ve parkın hemen yanında bulunan yol ça-
lışmasını inceledikten sonra, Kumyalı mevkii Fatih Cadde-
si’ndeki kaldırım yenileme ve Gedikkaya Mahallesi Gedikka-
ya Caddesi’nde devam eden yeni kaldırım çalışmasını da ye-
rinde inceledi.

‘BİR AN ÖNCE BİTİRİLSİN’ TALİMATI
Şehrin dört bir yanında çalışmaların devam ettiğini ve 

şehri güzelleştirmek adına en iyi hizmeti sunmayı amaçla-
dıklarını söyleyen Başkan Aytekin Şenlikoğlu; “Vatandaşları-
mızın talepleri önceliğimiz. Amacımız güzel ve düzenli bir 
Giresun. Vatandaşlarımızdan gelen talepleri de dikkate ala-
rak çalışmalarımıza yoğunluk veriyoruz. Giresun Belediyesi 
olarak, inşallah şehrimize en iyi hizmeti sunmaya devam 
edeceğiz.” dedi.

Çalışanlara kolaylıklar dileyen Başkan Şenlikoğlu, devam 
eden hizmetlerin bir an önce tamamlanarak halkın kullanı-
mına açılmasını istedi.

Güneydoğu ve Doğu Anadolu Bölgesi’nden her yıl 
tarım alanlarında çalışmak üzere yollara düşen tarım isçile-
rinin ilk kafilesi Giresun’a geldi. Aksu’daki festival alanında 
tutulan işçiler,buradan çalıştıkları yerlere sevk edilecekler.

Her yıl Ağustos ayının ilk haftasında Şanlıurfa, Gazian-
tep, Adıyaman, Mardin ve Batman gibi illerden Giresun’a 
gelen binlerce tarım işçisi için bu defa Korona virüs (Covid-
19) tedbirleri alındı. Pandemi dolayısıyla mevsimlik tarım iş-
çileri konaklama alanlarına ateşleri ölçülerek alındı, seya-
hatlerinde sorunlar yaşanmaması adına İl Pandemi Kurulu 
Kararı ile alınan önlemler uygulandı. Devamı sayfa 3’de

Koronavirüsle mücadelede 
yeni bir dönem başlıyor. Yeni 
kurallar geliyor, denetim ve 
kontroller sıklaştırılıyor. 

Giresun Valisi Enver Ünlü 
başkanlığında toplanan Gire-
sun İli Umumi Hıfzıssıhha 
Meclisi’nin Koronavirüsle mü-
cadele kapsamında bayram 
öcesinde aldığı kararlar, önce-
ki gün duyuruldu. İçişleri Ba-
kanlığı da 81 il valiliğine ge-
nelge gönderdi.

Pandemi sürecini yönet-
mek için İl Salgın Denetim 
Merkezi oluşturulması da ka-
rarlar arasında.

VAKALAR EVDE TAKİP 
EDİLECEK

Alınan karara göre, uyarıcı 
ve uzman denetim ekipleri dı-
şında ayrıca, tedbirlere riayet 

CENAZE YASAKLARI

ŞENLİKOĞLU HİZMET ÇALIŞMALARINI YERİNDE İNCELİYOR

KORONAYA SİVİL TAKİP
ÖNLEMLERE RİYAYET ETMEYENLERE SİVİL KIYAFETLİ GÖREVLİLER CEZA UYGULAMASI YAPACAK

edilip edilmediğini tespit 
etmek üzere sivil personel 
veya sivil kıyafetli resmi gö-
revliler marifetiyle denetim 
yapılacak. 

Ekipler özellikle cadde ve 
sokaklarda maskesiz gezen, 
açık alanlarda sosyal mesafe 
kurallarına uymayanlara ceza 
uygulaması yapacak. İhlallere 
dair her türlü şikâyet ve ih-
barların yapılabileceği bir 
çağrı sistemi devreye girecek.

Yeni kararlardan birisi de 
hastalığın ağır seyrettiği va-
kalar dışında hastalık belirtisi 
gösteren kişiler ile temaslı ol-
dukları kişilerin numuneleri 
evlerinde alınacak, izolasyon 
izleme süreçleri de evlerinde 
yapılacak.

Devamı Sayfa 2’de

“AMACIMIZ,GÜZEL VE
DÜZENLİ BİR GİRESUN”

TRABZON TTB KAMPANYA AÇTI:
“FINDIKSIZ DA OLMAZ,TEDBİRSİZ DE”

EROĞLU: “FKB’YE SAHİP ÇIKACAĞIZ”

İLK KAFİLE FINDIK
İŞÇİLERİ GİRESUN’DA

EDİP SEVİNÇ:
REKOLTE
TARTIŞMASININ
İÇİNDE
OLMAYACAĞIZ

BUGÜN BÜTÜN

TÜRKİYE’DE

DENETİM VAR

KEİPA Türk Gurubu Başkanı, Ak Parti Gi-
resun Milletvekili Cemal Öztürk, GÜNCEL 
Gazetesi’ni ziyaret etti. Gazetemizin idari bi-
nasında İmtiyaz Sahibi İş İnsanı Mehmet 
Güngör’ün konuğu olan Öztürk, GÜNCEL’e 
yayın hayatında başarılar diledi ve ekibimizi 
kutladı.

Ziyarette Ak Parti İl Başkanı Kenan Tatlı 
da hazır bulundu.

Gazetemizi çıktığı günden beri yakından 
takip ettiğini ifade eden Miletvekili Öztürk, 
Yazı İşleri Müdürü Ufuk Kekül’e, Türkiye ve 
Giresun gündemine ilişkin açıklamalarda ve 

MİLLETVEKİLİ CEMAL ÖZTÜRK’TEN GÜNCEL’E ZİYARET

fındık, TMO’nun alım politasına yönelik de-
ğerlendirmelerde bulundu.

Öztürk’ün açıklamalarını yarınki sayımız-
da bulabilirsiniz.



Sayfa 2
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

06.08.2020

YÖNETİM YERİ:
Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık Reklam Hiz. San. ve Tic. Ltd. Şti.

Hacı Miktad Mah. Alpaslan
 Cad. No:31/ GİRESUN
Tel   : 0454 505 02 28

e-posta: giresunguncelhaber28@gmail.com
www.giresunguncel.com.tr

Yazı İşleri Müdürü
Ufuk KEKÜL

Haber Müdürü
Ercan TARISpor Sorumlusu

Ali AKTEN
Editör

Salih ŞAHİN

GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Yıl: 1      Sayı:89      06.08.2020
İMTİYAZ SAHİBİ

Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
Reklam Hiz. San ve Tic. Ltd. Şti. adına

Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

1. Sayfadan devam
İYİ Part� İl Başkan adayı Abdulkad�r Eroğlu, 

FİSKOBİRLİK z�yaret� sonrasında yaptığı açıklamada, da-
vet�n Genel Müdür Turgay Çakmak’tan geld�ğ�n� söyled�. 
Eroğlu, görüşmeye �l�şk�n olarak şu b�lg�ler� verd�: “F�sko-
b�rl�k ve EFİT A.Ş’le �le �lg�l� gel�şmeler ve plan program 
üzer�ne görüşmelerde bulunduk. Çoğunlukla ortak fik�r b�r-
l�ğ�ne vardık. Bazı konularda da değ�ş�k fik�r beyan ett�k. 
Genell�kle kamuoyunun b�ld�ğ� konular ama ortak açıkla-
ma olmadığı �ç�n detay vermeyey�m sanırım �lerleyen gün-
lerde daha �y� fik�r alışver�ş� yapılıp, ortak açıklama olaca-
ğı kanaat�ndey�m.

Kend�ler�ne naz�k davetler� �ç�n teşekkür ed�yorum. Ka-
muoyunu b�lg�lend�rmek öneml�d�r. Yarın da g�d�p F�sko-
b�rl�k genel müdürlüğümüze ortak olup FİSKOBİRLİK’e 
elb�rl�ğ� �le sah�p çıkacağız. SEKA g�b� olmasına elb�rl�ğ� 
�le �z�n vermeyeceğ�z”.

Z�yarete İYİ Part�’den Levent Tosun ve Sebahatt�n Yıl-
maz da katıldı.

1. Sayfadan devam
Karaden�z Fındık 

ve Mamuller� İhracat-
çıları B�rl�ğ� Başkanı 
Ed�p Sev�nç yaptığı ya-
zılı açıklamada şunları 
söyled�: “B�rl�ğ�m�z�n 
tek amacı, her zaman 
olduğu g�b� rekolten�n 
gerçeğe en yakın şek�l-
de tahm�n ed�lmes� 
olup, bu çerçevede 
açıkladığımız rekolte 
tahm�n�n�n daha önce başka k�ş� veya kuruluşlarca açıkla-
nan tahm�nlerle uyumlu olup olmadığı h�çb�r şek�lde �lg�-
lend�ğ�m�z b�r konu değ�ld�r. Esasen geçm�ş yıllardak� re-
kolte tahm�nler�m�z�n herkesten farklı olması da bu has-
sas�yet�m�z�n b�r gösterges�d�r.

Hele k� rekolte tahm�n�m�z�n s�yas� sa�klerle s�yas�le-
r�n kend� polem�kler�nde kullanılması h�çb�r şek�lde tas-
v�p ed�lemeyeceğ� g�b� B�rl�ğ�m�z bu tartışmaların h�çb�r 
zaman �ç�nde olmamıştır ve olmayacaktır.

Daha önce de defalarca bel�rtt�ğ�m�z g�b�, en sağlıklı 
rekolte tahm�n çalışmaları Temmuz ayında yapılan çalış-
malar olup, Mayıs ayında yapılan çalışmalar karanfilden 
çotanağa geç�ş�n erken evres�nde yapılan çalışmalar oldu-
ğu �ç�n Temmuz ayı tahm�nler� �le kıyaslanması doğru de-
ğ�ld�r.

Hal böyle olmakla b�rl�kte yapılan tartışmalarda ma-
alesef sadece Mayıs ayında açıkladığımız rekolte tahm�-
n�n�n öne çıkarılması B�rl�ğ�m�z tarafından da üzüntüyle 
karşılanmaktadır”.

İl Genel Mecl�s� CHP 
Grup Başkan Vek�l� Meh-
met Yılmaz, G�resun’dak� 
kanser hastalarının sorunla-
rını mecl�s gündem�ne taşı-
dı. Yılmaz, Ağustos ayının 
�lk mecl�s toplantısında yap-
tığı konuşmada, Onkoloj� 
hasta sayısının 1000’� geçt�-
ğ�n�, �fade ederek “bugün 
hala, zaten aldıkları kemote-
rap� �laçları neden�yle yola 
yürüyemeyecek halde olan 
hastalar �ç�n �l dışına g�tmek 
ayrı b�r ıstırap olmaya 
devam etmekted�r. D�ğer 
yandan, daha önce Merkez 
N�zam�ye Yerleşkes�nde h�z-

Ak Part� G�resun M�let-
vek�l Sabr� Öztürk, Yavuz-
kemal Beldes�’nde, Kulak-
kaya’da gez� ve �nceleme-
lerde bulundu. Esnaf z�ya-
retler� yaptı ve part�l�lerle 
toplantılar düzenleyerek 
yöre sorunları hakkında b�l-
g�ler aldı.

Öztürk yaptığı z�yaretle-
r� hakkında “hemşehr�ler�-
m�zle, esnaflarımızla bay-

G�resun İl Genel Mec-
l�s� CHP’l� üyes� Ömer 
Cebec�, �l�m�zdek� Koro-
nov�rüsle �lg�l� b�lg�ler�n 
saklandığını �dd�a ederek, 
bu konuda şeffaflık çağ-
rısı yaptı.

Ömer Cebec�, mecl�s 
oturumunda gündem dışı 
söz alarak yaptığı konuş-
mada, “şeffaflığa �şb�rl�-
ğ�ne çok �ht�yacımız var” 
ded� ve şu soruları yö-
neltt�:

-G�resun’da hastalığa 
yakalanan sağlık çalışanı 
sayısı, �l genel�nde teda-
v�s� süren ve b�ten, yoğun 
bakımdak� hasta sayısı 
kaçtır?

-İl Genel�nde kaç k�ş�-
ye test yapılmıştır, bugü-
ne kadar kaç k�ş� tedav� 
olmuştur?

-Cov�d 19’un �lçelere 
göre sayısal dağılımı na-
sıldır?

Mecl�s�n �l�n yerel par-
lementosu olduğunu söy-
leyen Cebec�, Sağlık Mü-
dürü Ahmet Bal’ın üyele-
re b�lg� vermek üzere 
davet ed�lmes�n� �sted�.

Fındık Tarım Satış Kooperat�fler� B�rl�ğ� 
(FİSKOBİRLİK), fındık kampanyası alım tar�h�n� be-
l�rled�. B�rl�k, 15 Ağustos tar�h�nden �t�baren peş�n fi-
yatla fındık alımlarına başlayacak. B�rl�kten yapılan 
açıklamada, p�yasanın 25 �la 50 kuruş üzer�nde fiyatla 
kota uygulanmadan 50 kooperat�fin tamamında alım 
yapılacağı kayded�ld�. Ayrıca üret�c�ler aradığında 
g�d�p harmanından ya da kapısından fındık tesl�m alı-
nacak.Emanete bırakmak �steyenlere de depolar açık 
olacak.

Geçen yıl 20 b�n tonun üzer�nde fındık alan FKB, 
bu sezon üret�c�n�n tüm fındığına tal�pl� oldu.

1. Sayfadan devam
G�resun İl Um�m� Hıfzısıhha Mec-

l�s�’n�n bakanlık genelges�� doğrultu-

sunda aldığı kararlara göre� �llerde 

val� yardımcısı ve �lçelerde kayma-

kamlar başkanlığında “F�lyasyon ça-

lışmaları tak�p kurulları” oluşturula-

cak, bu kurullarca her gün saat 

16.00’da değerlend�rme toplantısı ya-

parak, artış ve azalışlara göre gerekl� 

tedb�rler�n alınmasını sağlayacak.

Düğün, n�şan, sünnet vb. organ�-

zasyonlarda gerçekleşt�r�lecek dene-

t�mlerde, b�r�nc� �hlalde uyarı, �k�nc� 

�hlalde �dar� para cezası, üçüncü �h-

lalde 1 gün süreyle faal�yet durdur-

ma, dördüncü �hlalde 3 gün süreyle 

faal�yet durdurma cezaları uygulana-

cak.
Basın açıklamalarında, konuşma-

larda ve d�ğer �let�ş�m platformların-

dak� paylaşımlarda tem�zl�k, maske 

ve mesafe vurgusunun yapılacak. 

MEHMET YILMAZ, KANSER ARAŞTIRMA
VE ONKOLOJİ ENSTİTÜSÜ İSTEDİ

met veren palyat�f bakım 
ün�tes� de kapatılarak, y�ne 
başta Kanser hastalarımıza 
çok büyük sıkıntılar yaşatıl-
maktadır” ded�.

Yılmaz, konuşmasında 
şunları söyled�: “Sağlıkta 
devr�m yaptığını söyleyen 
AKP İkt�darı, G�resun’dak� 
kanser hastalarının ses�n� 
duymak zorundadır. Çerno-
b�l kazasından sonra radyas-
yon etk�ler� hala yeterl� b�-
l�msel araştırmalarla ortaya 
konulmamış �l�m�zde, daha 
önce önerd�ğ�m�z g�b� Kan-
ser Araştırma ve Onkoloj� 
Enst�tüsü b�r an önce kurul-

malıdır. G�resun Kanserle 
mücadelede böyle b�r hasta-
ney� çoktan haked�yor. 
Erken teşh�s ve tarama �ç�n 
başta PET olmak üzere her 
türlü görüntüleme, kemote-
rap�, radyoterap� ve d�ğer sa-
ğıtım yöntemler�n�, y�ne Pal-
yat�f Ün�te s�n�, yan� Kan-
serle �lg�l� A’dan Z’ye her-
şey� �ç�nde barındıran bu 
sağlık merkez�n�, ac�len �st�-
yoruz. Daha önce G�resun 
Ün�vers�tes� bünyes�nde ku-
rulacağı ve Aksu mahalle-
s�nde yen� yapılan Eğ�t�m 
ve Araştırma Hastanes�nde 
yer alacağı söylenen bu Ens-
t�tünün, sonuna kadar peş�n-
de olacağımızın b�l�nmes�n� 
�st�yoruz ve özell�kle İkt�dar 
mensubu s�yasetç�ler�m�z� 
de yen�den göreve davet ed�-
yoruz”.

KORONAYLA MÜCADELEDE YENİ DÖNEM

Maske kullanımı �le fiz�k� mesafeye 

uyulmasının hastalığın yayılım hızını 

azalttığı göz önünde bulundurularak 

denet�mde bulunan personel�n örnek 

olmasına yönel�k gerekl� uyarılar ya-

pılacak.

Alınan kararlar sonrasında G�re-

sun’da da İl Sağlık Müdürlüğünce 80 

k�ş�l�k fil�asyon ek�b�ne �laveten evde 

sağlık h�zmetler� ek�b�,112 ek�pler� 

ve mob�l ek�pler oluşturuldu ve sayı-

ları artırıldı.

KFMİB BAŞKANI SEVİNÇ’TEN
REKOLTE AÇIKLAMASI

SABRİ ÖZTÜRK, YAVUZKEMAL’DE HEMŞERİLERİYLE BULUŞTU

ramlaştık. Yaşlılarımızı z�-
yaret ett�k. Beldem�z�n �ht�-
yaçlarını, beldem�ze yaptı-
ğımız h�zmetler� vatandaşla-
rımızla �st�şare ett�k” b�lg�-
s�n� verd�.

Sabr� Öztürk’ün Yavuz-
kemal gez�s�ne İl Genel 
Mecl�s� üyeler� İbrah�m 
Erhan, Şükrü Kahraman Ak 
Part� Derel� İlçe Başkanı 
Aydın Akbaş da katıldı.

ÖMER CEBECİ: 
“GİRESUN’UN

VİRÜS TABLOSU
GİZLENMESİN”

İYİ PARTİ HEYETİ, FKB GENEL
MÜDÜRÜNDEN BİLGİ ALDI

FİSKOBİRLİK 15 AĞUSTOS’TA
FINDIK ALMAYA BAŞLIYOR
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1. sayfadan devam
Trabzon TTB Başkanı 

Ergan “8 Ağustos tar�h� �t�-
bar� �le yen� fındık sezonunu 
açacağız. Bu sene dünya ve 
ülke olarak Cov�d-19 sebeb� 
�le zor günler yaşıyoruz. Her 
ne kadar fındık sektörüne bu 
salgının etk�ler� sektörel an-
lamda d�ğer pek çok sektöre 
göre daha az olsa da k�ş�ler�n 
b�rb�r�ne bulaştırmaması, 
şeh�r genel�nde b�r sıkıntı ya-
şanmaması noktasında başta 
şeh�r dışından gelmekte olan 
üret�c�ler�m�z olmak üzere 
tüm halkımız hasat sürec�nde 

G�resun T�caret ve Sanay� 
Odası Temmuz ayı mecl�s top-
lantısı 21 üyen�n katılımıyla ya-
pıldı.

G�resun T�caret ve Sanay� 
Odası Mecl�s Başkanı Ahmet 
Şenel Anaforoğlu başkanlığında 
toplanan mecl�s üyeler�, ana gün-
dem maddeler�n� karara bağladı.

TSO’dan yapılan açıklamada 
genel konuları görüşmen�n ar-
dından ekonom�dek� gel�şmeler 
ve �l�m�zdek� kamu yatırımları 
konuları üzer�ne görüş alışver�-
ş�nde bulunulduğu bel�rt�ld�.

Türk�ye’de sayıları 6 m�lyonu aşan Emekl�l�kte Yaşa 
Takılanlar (EYT) s�yas� b�r part� kurdu. Part�n�n �sm� 
‘Umut’ oldu.

Umut Part�s� Genel Başkanı Abdülkad�r Bozkurt, b�r 
hak arayışı mücadeles�n� s�yasette taşıdıklarını bel�rte-
rek, part� kurucularının mağdur�yet yaşayan EYT'l�ler-
den oluştuğunu söyled�. Haksızlığa uğramış tüm vatan-
daşların ses� olacaklarını da söyleyen Bozkurt, �lk açık-
lamasında“Kamu yönet�m�nde c�dd� rev�zyona g�d�le-
cekt�r. Gereks�z kamu harcamaları kısıtlanacaktır. En 
küçük kadrodan en büyük makamlara kadar l�yakat esas 
alınacaktır. Torp�l ve adam kayırmaca kes�nl�kle yapıl-
mayacaktır. Kamuda et�k �lkeler bel�rlenecekt�r. İşte bu 
ve benzer� sebeplerle Umut Part�s�n� kurduk” ded�.

Bolu Gerede’de sey�r hal�ndek� b�r oto-
mob�l�n TIR’a arkadan çarpması sonucu 
meydana gelen trafik kazasında, 3 k�ş� 
öldü, 1 k�ş� yaralandı.

Kaza, D-100 karayolu otoban Gerede 
g�şeler� mevk�s�nde meydana geld�. Ed�n�-
len b�lg�ye göre, Mehmet Sarıgül'ün kul-
landığı 28 AAF 962 plakalı Volkswagen 
marka otomob�l, Ömer Yayla yönet�m�n-

TTB: “FINDIK ÜRETİCİSİ DİKKATLİ OLMALIDIR”
çok d�kkatl� olmalıdır. Bu se-
beple Trabzon Sanay�c� ve İş 
İnsanları Derneğ� �le b�rl�kte 
'Fındıksız da olmaz, tedb�rs�z 
de!' sloganı �le b�r kampanya 
organ�ze ett�k” ded�.

Trabzon Sanay�c� ve İş 
İnsanları Derneğ�’n�n geçt�-
ğ�m�z yıl da “Dünyanın fın-
dığı burada” sloganı �le fın-
dığın sosyal medyada her ke-
s�mce konuşulmasını sağla-
yıp, tanıtımına katkı verd�ğ�-
n� hatırlatan Ergan şunları 
söyled�:

“Bu sene de fındıksız da 
olmaz, tedb�rs�z de! sloganı 

�le gerçekleşt�rd�ğ�m�z ortak 
çalışmada halkımıza Cov�d-
19 salgını çerçeves�nde uya-
rıda bulunuyoruz.  Bu çalış-
madak� amacımız fındık ha-
sadı süres�nce ‘Maske, Me-
safe, Tem�zl�k’ kuralına d�k-
kat çekmek, halkımızı bu ko-
nuda b�l�nçl� davranmaya, bu 
salgını küçümsememeye 
davet etmekt�r. Son dönemde 
ülkem�zdek� vaka sayılarında 
artış görülmekted�r. Başta 
Sağlık Bakanımız Fahrett�n 
Koca olmak üzere pek çok 
sağlık görevl�s� ve doktor 
açıklamalar yapmaktadır. 

Bu açıklamalar b�ze �ş�n 
c�dd�yet�n�n devam ett�ğ�n� 
göstermekted�r. Olumlu bek-
lent�ler �çer�s�nde olduğu-
muz, moraller�n yüksek ol-

duğu b�r fındık sezonunda 
herkes� yaz sıcaklarının reha-
vet�ne kapılmadan Cov�d-19 
tedb�rler�ne uymaya davet 
ed�yorum” d�ye konuştu.

EYT’LİLER
‘UMUT PARTİSİ’
KURDU

BULANCAKLI AİLE KAZA KURBANI
dek� 66 LM 305 plakalı TIR'a arkadan 
çarptı. Çarpmanın etk�s�yle hurdaya 
dönen otomob�ldek� Em�ne Artul (74), 
Ömer Artul (78) ve Büşra Artul (20) ha-
yatını kaybederken, sürücü Mehmet Sarı-
gül de yaralandı. Sarıgül, sağlık görevl�le-
r�nce kaza yer�ndek� �lk müdahalen�n ar-
dından ambulansla Gerede Devlet Hasta-
nes�´ne kaldırılıp, tedav�ye alındı.

TSO MECLİSİ’NİN GÜNDEMİ İLİN EKONOMİSİ

1. Sayfadan devam
Doğu ve Güneydoğu’dan gelen �lk fındık �şç� kafiles� G�re-

sun’da Aksu’dak� kamp alanına ulaştı.
Günlük 70 l�raya çalışarak a�le ekonom�ler�ne katkı sağla-

maya çalışan �şç�ler, “Yıl boyunca sadece 3-4 ay boyunca 
tarım �şler�nde çalışıyoruz. Buralardan kazandığımız yevm�ye 
�le b�r yıl boyunca geç�nmeye çalışıyoruz. Bu sezon v�rüs sal-
gını neden�yle sıkı tedb�rler alınıyor. Her yerde sıkı denet�m 
var. Ama mecburen çalışmak zorundayız. B�zde v�rüs salgını-
na karşı evde kalalım �st�yoruz. Ama çalışmasak da olmuyor 
mecburen mevs�m�ne göre hasada g�d�yoruz. Bundan öne 
ç�lek hasadındaydık, ş�md� fındığa geld�k fındıktan sonra pata-
tes hasadına g�deceğ�z. Tedb�rlere uyarak çalışmaya çalışaca-
ğız” �fadeler�n� kullandılar.

DAYIBAŞI: “İHTİYACI OLANLARI GETİRDİM”
Yaklaşık 20 yıldır b�r kadın olarak Dayıbaşılığı yapan Me-

d�ne Çavuş �se her sezon G�resun'a geld�kler�n� bel�rterek, 
"Mevs�ml�k �şç�ler�n k�ml�kler� yen� bel�rlen�yor ve o k�ml�k 
b�lg�ler� güvenl�k güçler� �le paylaşılıyor. H�çb�r sorun yaşan-
maması �ç�n t�t�zl�kle hareket ed�yoruz. Yaklaşık 20 yıldır da-
yıbaşılığı yapıyorum. B�r kadın olarak yöre halkıma çevreme 
ekmek parası kazandırmaya çalışıyorum. Bu zor süreçte de 
y�ne �ht�yacı olanları gözeterek fındık hasadına get�rd�m. Ge-
t�rd�ğ�m �şç�ler�n çoğundan Dayıbaşı ücret� almıyorum dah� 
amacım onlara yardımcı olmak. B�r anne yüreğ� �le hareket ed�-
yorum çocuklarım yaşındak� �şç�ler çalışıyor k�m�s� okul harç-
lığını çıkartıyor k�m�s� a�le ekonom�s�ne katkı sağlıyor. Bunla-
rı b�r anne olarak görünce Dayıbaşı ücret� almayı dah� v�cda-
nım elverm�yor. Bu nedenle ben�mle gelmek �steyen çok ama 
ancak 20 k�ş�yle geleb�ld�m. Bu dönem normal b�r süreç değ�l 
çünkü dünyada b�r pandem� yaşıyor. Bu nedenle seyahat ett�-
ğ�m�z araç kapas�tes�n�, konaklama yer�n� ve gelecek k�ş�ler�n 
sağlık durumlarını düşünmel�y�z. Dolayısıyla gelmek �steyen 
çok ama bütün tedb�rlere uymak zorundayız” ded�.

G�resun Beled�ye Başkanı Aytek�n Şenl�koğlu’nun 
mega projeler� arasında yer alan ‘Doğupark’ta çöp ve 
moloz kaldırma �şlem� devam ed�yor. Şu ana kadar proje 
alanında yüzde 70’l�k b�r bölümde tem�zleme çalışması-
nın tamamlandığı b�ld�r�ld�.

Sanay� S�tes� karşısındak� �lk çöp sahası �le hemen b�-
t�ş�ğ�ndek� esk� dolum tes�sler�n� kapsayan 80 dönümlük 
b�r alana uygulanacak olan projede; N�kâh salonu, etk�n-
l�k çayırı, ten�s kortları, voleybol, basketbol ve futbol sa-
haları, 400 metre yürüyüş p�st�, galer�c�ler s�tes�, gözetle-
me kules� ve çocuk oyun parkları �le paten ve kay kay 
p�st� bulunuyor.

G�resun Beled�ye Başkanı Aytek�n Şenl�koğlu, vatan-
daşların �stekler� doğrultusunda çalışmaları sürdürecek-
ler�n� bel�rterek: “Bu çalışma �le hem görüntü k�rl�l�ğ�n�n 
önüne geç�l�yor, hem de halkımıza yen� yaşam alanı 
oluşturuyoruz. Yen� yapılacak parkın �çer�s�nde çocuk 
oyun alanı, spor alanı, oturma ve d�nlenme alanları ola-
cak. Yapılacak olan peyzaj çalışmaları �le bölge görüntü 
k�rl�l�ğ�nden kurtulacak. Bölgede �kamet eden vatandaş-
larımızda çalışmamızdan son derece memnun oldu. Her 
şey G�resun �ç�n.” ded�.

FINDIK İŞÇİLERİ GELDİ
GİRESUN’UN YENİ YAŞAM ALANI

PROJESİ DOĞUPARK ORTAYA ÇIKIYOR

http://info@linra.com.tr
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ş�ddet�n kol gezd�ğ� ülkes�n-
de bütün �mkansızlıklara rağ-
men eğ�t�mden kopmayan 
Bakr, okuduğu fakülten�n b�-
r�nc�s� olma başarısını gös-
ter�rken, çekt�ğ� kısa film-
lerle de ulusal ve uluslarara-
sı b�rçok ödülün sah�b� oldu.

Alan Bakr, yarım bırak-
tığı eğ�t�m�n� tamamlamak 
�ç�n pes etmed�. Uzun süre 
kamplarda kaldı, çöp topla-
dı, �nşaatlarda, kanal�zas-
yonlarda çalıştı. Önce denk-
l�k sınavına g�rerek l�se eğ�-
t�m�n� tamamladı. Daha 
sonra Yabancı Uyruklu Öğ-
renc� Sınavı'na (YÖS) g�ren 
Alan Bakr, G�resun Ün�ver-
s�tes� T�rebolu İlet�ş�m Fa-
kültes�’nde kazandığı 
Radyo Telev�zyon ve S�ne-
ma bölüm b�r�nc�s� olarak b�-
t�r�rken, yaptığı kısa filmler-
le de ulusal ve uluslararası 
b�rçok ödülün sah�b� oldu.

Alan Bakr, babasını ve 
a�le b�reyler�n�n de sanatla �l-
g�l� olduğunu �fade ederek 
“Radyo Telev�zyon ve S�ne-
ma bölümünün fakülte b�-
r�nc�s� olarak b�t�rd�ğ�m� öğ-
rend�m. 

Bu süre �çer�s�nde de 
kısa film çalışmalarım oldu. 
Türk�ye’de ve Avrupa’da ya-
rışmalarda bu filmler�m b�r-
çok ödülün sah�b� oldu. Bu 

27-28 Haz�ran 2020 tar�hler�nde gerçekleşt�r�len 
Yükseköğret�m Kurumları Sınavı (2020-YKS) sonuç-
ları açıklandı. Böylece ün�vers�te terc�hler� �ç�n ger� 
sayım başladı. Ün�vers�tede okuma hayal� kuran m�l-
yonlarca öğrenc�, 6 Ağustos’tan �t�baren YKS terc�hle-
r�n� yapb�lecek. Adaylar aldıkları YKS puanlara göre 
terc�h l�steler�ne yön verecek.

ÖSYM AİS s�stem� üzer�nde yapılacak olan terc�h-
ler 14 Ağustos tar�h�nde son bulacak.

Görele Beled�yes� tara-
fından kültür ve sanat et-
k�nl�kler� kapsamında bası-
mı tamamlanarak, yayına 
sunulan Araştırmacı-Yazar 
Seyfullah Ç�çek’�n yazdığı 
‘Dünden Bugüne Kuşçulu 
Köyü’ adlı k�tap, okuyucu-
larıyla buluştu.

Görele Beled�yes� kül-
tür yayınlarını destekleme-
ye devam ed�yor. Görele 
Kazası Nüfus Defter� (Fer�-
dun M. Emecen, Ayhan 
Yüksel), Görele Mahkeme 
S�c�l� (Ayfer Albayrak), Gö-
rele ve yöres� Ağızları k�ta-
bı (S�nan Koca), ‘Bağ-
dat’tan Görele’ye Mektup-
lar’ (Mevlüt Kaya), ‘Görele 
Tar�h� Kuruluşu ve Yükse-
l�ş�’ (Fer�dun M. Emecen, 
Ayhan Yüksel ve İshak Kes-
k�n) ardından Araştırmacı 
Yazar Seyfullah Ç�çek tara-
fından kaleme alınan ‘Dün-
den Bugüne Kuşçulu 
Köyü’ adlı k�tap da kültür 
yayınları arasındak� yer�n� 
aldı.

B�r�nc� C�han Harb�’nde 
Sarıkamış bozgunundan 
sonra düşman güçler tara-
fından �şgal ed�len ancak 
bu �şgal� hazmedemeyen 
köylüler�n g�zl� b�r örgüt 
kurarak düşman güçler�ne 
karşı d�ren�ş�n�n anlatıldığı 
k�tapta, Kuşçulu köyünün 
coğrafik yapısı, tar�h�, sos-
yal ve kültürel yönler�ne de 
yer ver�ld�.

Görele Beled�ye Başka-
nı Tolga Erener, Seyfullah 
Ç�çek’� makamında ağırla-
yarak, beled�ye olarak kül-

G�resun T�caret ve Sanay� Odası’na bağlı seyahat 
acenteler�n�n sorunları görüşüldü.

TÜRSAB Genel Başkan Yardımcısı Al� B�l�r, TUR-
SAB Doğu Karaden�z BTK Yönet�m Kurulu Üyes� ve G�-
resun İl Tems�lc�s� Selcuk Tavacı’nın da hazır bulunduğu 
toplantıya; Aret�as Tur�zm firmasından Osman Tuncer, 
Aymaç Tur�zm firmasından Mehmet Çıtıral�oğlu, Yeş�l 
Gez� Tur�zm firmasından Hasan Dem�r, Tat�lce Tur�zm fir-
masından Sevg� Ateş, Beyaz Tur�zm firmasından Şevket 
Kılıç �le Burakcan Tur�zm firmasından Burak Can Gü-
naydın katıldı.

Toplantıda pandem� dönem�nde seyahat acenteler�n�n 
genel durumu ve talepler� gündeme geld�.

AFRİNLİ ALAN BAKR,
AZMETTİ BAŞARDI

da ben� ayrı b�r mutlu ett�. 
Bundan sonrak� amacım �se 
ülkemde yaşananların anla-
tıldığı b�r film yapmak. S�-
nemanın ve K�tle İlet�ş�m 
Araçlarının gücünün b�l�yo-
rum. Bu nedenle belk� ülke-
m�z �nsanlarının yaşadıkla-
rını dünyaya daha �y� anla-
tab�l�r�m” ded�.

T�rebolu İlet�ş�m Fakül-
tes� Dekanı Prof. Dr. Nazım 
Elmas, Bakr �ç�n“En öneml� 
özell�ğ� İlet�ş�n Fakültes� me-
zunu olarak teor�k b�lg�ler�n 
yanı sıra uygulamayla ala-
kalı üstün b�r yeteneğe 
sah�p olduğunu gördük. 
Hem çalışkan hem de yete-
nekl� b�r öğrenc�y� mezun et-
men�n mutluluğunu yaşıyo-
ruz. İnanıyorum k� b�z� de 
gururlandıracak çalışmalarla 
adından söz ett�recekt�r” �fa-
deler�n� kullandı.

Öğrenc�s�n�n başarısıyla 
gurur duyduğunu �fade eden 
Radyo Telev�zyon ve S�ne-
ma Bölüm Başkanı Dr. Öğ-
ret�m Üyes� Mesut Coşkun 
�se “ Ulusal ve uluslararası 
alanda 'Emel' adlı kısa fil-
m�yle dört tane ödül kazan-
dırdı. Bunun yanı sıra b�r 
çok çalışması yarışmalarda 
final�st oldu. Örnek b�r ba-
şarı h�kayes� ortaya koydu” 
d�ye konuştu.

Türk�ye’ye gelen 25 yaşın-
dak� Alan Bakr, örnek b�r ba-
şarıya �mza attı. Savaşın ve 

7 yıl önce Sur�ye’dek� �ç 
savaşın yaşandığı Afr�n’den 
a�les�yle b�rl�kte kaçarak 

G�resun Ün�vers�tes� Prof. İlhan Özdem�r Eğ�t�m 
Araştırma Hastanes� başhek�ml�g�ne atama yapıldı. Bu gö-
rev� bundan sonra Prof. Dr. At�lla Çıtlak yürütecek.

Çıtlak, G�resun Ün�vers�tes� Tıp Fakültes� Ortoped� ve 
Travmatoloj� Anab�l�m dalını kurmuştu.

SEYFULLAH ÇİÇEK YAZDI
GÖRELE BELEDİYESİ KÜLTÜR YAYINLARI SÜRÜYOR. 
“DÜNDEN BUGÜNE KUŞÇULU KÖYÜ” KİTABI HAZIR

türü en �y� şek�lde yansıta-
cak olan b�r yayını daha 
okuyucularla buluşturduk-
larını söyled�.

Beled�ye olarak kültür 
ve sanat etk�nl�kler�ne 
devam edecekler�n� bel�r-
ten Beled�ye Başkan Ere-
ner, “Beled�yem�z�n katkı-
ları �le basılan güzel b�r 
eser olan “Kuşçulu Köyü” 
k�tabı �ç�n emeğ� geçenler-
den başta Seyfullah Ç�çek 
olmak üzere Özcan Temel, 
Mehmet Erenel, Sad� Kaya, 
Harun Durak, Seval Dem�-
rel ve Sabr� Erden’e çok te-
şekkür ed�yorum. Gerçek-
ten güzel b�r eser ortaya 
koymuşlar. 

Beled�ye olarak kültür 
yayınlarımıza devam ede-
ceğ�z. Emeğ� geçenlere ve 
özell�kle bu çalışmaları-
mızda b�ze destek veren 
hemşer�m�z Mel�sa Matba-
acılık sah�b� İlhan Ergül’e 
ayrıca teşekkür eder�m” 
ded�.

Araştırmacı Yazar Sey-
fullah Ç�çek �se, Tolga Ere-
ner’e k�tap hakkında b�lg�-
ler vererek, böyles�ne güzel 
b�r eser�n ortaya çıkmasın-
da sağladığı katkılardan do-
layı teşekkür ett�.

K�tap tanıtımında Kuş-
çulu Köyü Dernek Başkanı 
Harun Durak �le köy sak�n-
ler� hazır bulundu.

YKS ün�vers�te terc�hler� başlıyor!

TURİZMCİLER TOPLANDI

PROF.  DR. ÇITLAK, BAŞHEKİM OLDU

G�resun Gümrük Müdürlüğü 2020 
yılı Temmuz ayı çalışma raporu açık-
landı.

Müdürlük ver�ler�ne göre; Temmuz 
ayında 19.475.572,52 TL tutarında 
20.229.174,74 kg malzeme �thalatı ger-
çekleşt�r�l�p 2.110.832,24 TL verg� tah-
s�l ed�l�rken, 204.973.119,50 TL tuta-
rında 46.843.607,39 kg malzeme �hra-
catı yapıldı.

2020 yılının Temmuz ayında G�re-
sun gümrüğünden �ç fındık, fındık ma-
muller�, mıcır, mat�k deterjan, tekst�l, 
asansör malzemeler�, organ�k kırık 
mısır, boya malzemes�, sudkost�k, ay 
çek�rdeğ�, acuka(ekmeks�z) s�rke, er�ş-
te, levha, teneke �hraç ed�l�rken tekst�l, 
organ�k mısır, dökme taş kömür ve buğ-
day �thal ed�ld�.

GÜMRÜKTEN 205 MİLYONLUK İTHALAT YAPILDI

Savaştan kaçtı, G�resun Ün�vers�tes�’nde fakülte 
b�r�nc�s� oldu, uluslararası ödüller kazandı
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İş insanı Rüstem Güngör, 
Giresunspor başkanlığına ta-
lipli olma düşüncesinden ta-
mamen vazgeçtiğini duyurdu.

Güngör; “İşlerim çok 
yoğun. Giresunspor bizim her 
zaman kalbimizde. Giresuns-
por’a desteğimiz her zaman 
olacak. Başkan kim seçilirse se-
çilsin, bu işi kim üstlenirse üst-
lensin, ilimize hizmet eden 
herkesin başımızın üstünde 
yeri var. Aday olan arkadaşla-
rımıza başarılar diliyorum. 

Süper Amatör lig takımlarından Keşap Belediyespor, 
2020-2021 sezonuna iddialı olacak kadro ile başlamayı he-
defliyor.

Mevcut Başkan Bahadır Günayın göreve devam etmeyi 
düşündüğü Keşap Belediyesporda yeni sezon öncesi çalışma-
lara yakın zamanda başlanacağı belirtiliyor. Öte yandan Baş-
kan Günayın yeni sezon öncesi ilçedeki yetkililerle görüşme-
ler yapacağı da kaydedildi.

Giresun Süper Amatör ligde yer alan Merkez takımları 
2020-2021 sezonu hazırlıklarına iddialı başlayacaklar.

Sona eren 2019-2020 sezonunda ligde Merkez takımları 
olarak Yeniyolspor, Sökenspor ile Batlamaspor takımları yer al-
mışlardı. Tamamlanan lig sonrası Batlamaspor play-off grubun-
da yer alırken, Yeniyolspor ile Sökenspor takımları ise ligi 
düşme hattının üstünde tamamlamak zorunda kalmışlardı.

Süper Amatör lig ta-
kımları arasında yer alan Ti-
reboluspor’da mevcut yö-
netim kurulu 2020-2021 se-
zonu öncesi ilçede güçlü yö-
netim oluşturma adına ça-
lışmalara yakın zamanda 
başlamayı planlıyor.

Geçtiğimiz sezonki ha-
talardan dersler çıkarmayı 
hedefleyen Mavi-
Beyazlılarda güçlü yönetim 
oluşturma adına çalışmala-
rın hız kazanacağı ifade edi-
liyor.

Giresunspor’un orta saha oyuncularından Landel, şartla-
rın oluşması halinde takımda kalabileceğini ifade etti.

Yeni seçilecek yönetim kurulunun kalmasını istemesi ve 
şartların oluşması halinde yeniden Yeşil-beyazlı formayı gi-
yebileceğini ifade eden Landel; “Biz paramızı futboldan ka-
zanıyoruz. Şartların oluşması halinde Giresunspor’da kalabi-
lirim” dedi.

İş �nsanı Rüstem Güngör: “Kulübün mal� yapısının çok ağır olması ve b�zler�n �ş durumunun çok yoğun
olması neden�yle adaylık düşünces�nden vazgeçt�m. B�z başarısız olacağımız h�çb�r �ş�n altına �mza atmayız”

“G�resunspor’a aday değ�l�m”
İnşallah seçilecek arkadaşımız 
Giresunsporumuz’u yukarılara 
taşır. 

Biz gelseydik, bizim de he-
defimiz bu olacaktı. Buraya 
gelecek olan her zaman bir he-
defi olur. Kulübün mali yapısı-
nın çok ağır olması ve bizlerin 
iş durumunun çok yoğun ol-
ması nedeniyle adaylık düşün-
cesinden vazgeçtim. Biz başa-
rısız olacağımız hiçbir işin altı-
na imza atmayız” şeklinde ko-
nuştu.

HEDEF SÜPR LİG OLMALI
İş insanı Güngör; “Bu mil-

lete en iyi hizmet edecek olan 
bu işi yapsın. Biz şuanda işi-
mizin yoğunluğu nedeniyle 
aday olmuyoruz. Eğer bu iş 
yoğunluğunda aday olur ve 
de seçilirsek kulübümüze hiz-
mette aksamalar yaşarız. 
Süper Lige Giresunspor’u çı-
karamayacaksak, bu işi yap-
mamızın bir anlamı yok. Hayal 
kurmak çok güzeldir ama bir 
de gerçekler vardır. Bu kulübü 
kucağınızda bulduğunuzda, 
parasını verip transfer yasağı-
nı kaldıramadığınızda ne ya-
parsanız 16 ilçeli bir şehrin 
beklentilerini yerine getire-
mezsiniz. Bunu yapamadığı-
nızda bunun adı da başarısız-
lık olur. Bu takım Süper Lige 
çıkartamayacaksam orada ol-
manın bir anlamı yok” dedi.

Keşap Beled�yespor
�dd�alı kadro düşünüyor

Landel: “Şartlar oluşursa…”

T�reboluspor
destek

arayışında

Merkez takımları �dd�alı başlayacak
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Giresunspor’un başkan 
adaylarından Osman Çırak, 
seçilmesi halinde kendi dö-
nemine ait bir lira borç bı-
rakmayacağını dile getirdi.

Başkan Adayı Çırak; 
“Kendi dönemime ait bir 
lira bile borç bırakmayaca-
ğım. Bunun sözünü veriyo-
rum. Benim plan ve prog-
ramım belli. Taraftarları-
mız, kongre üyelerimiz bu 
göreve ben ve arkadaşları-
mı layık görürse ‘şu borcu-
muz var, bu borcumuz var’ 
gibi ağlama dönemi bi-
tecek. Bugün FİFA’dan 
gelen yasak nedeniyle 
transfer sayfası kapalı olan 
bir kulübe şu oyuncuları ge-
tiriyorum demek doğru 
olmaz. Yapsa bunu Fener-
bahçe’de Sayın Ali Koç Bey 
yapar” dedi. Başkan Adayı 

Yeni dönemde ligin 
yeni ekiplerinden Ban-
dırmaspor’un formasını 
giyecek olan Del Valle, 
Giresunspor’dayken ken-
disine verilen destek ve 
ilgiden dolayı teşekkür 
etti.

Kanat oyuncusu; “Gi-
resunspor’da bir yılım 
geçti. Gönül isterdi ki takımı Süper Lige çıkartalım ama ol-
madı. Giresun’da olduğum bir senede herkesten büyük bir 
destek ve ilgi gördüm. Teşekkür ediyorum. Giresunspor’a 
yeni dönemde başarılar diliyorum” dedi.

Giresunspor’un olağa-
nüstü genel kuruluna iki 
gün kaldı. Yeşil-
beyazlılarda yeni başkan 
kim olacak sorusu Cumar-
tesi günü yapılacak olağa-
nüstü genel kurulda yanıtı-
nı bulacak. Osman Çırak ve 
Hakan Karaahmet, 721 üye-
den kulübü yönetmek için 
yetki isteyecek. Her iki 
aday da kongre öncesinde 
yoğun bir çalışma temposu 
içerisinde.

Giresunspor kulübün-
den yapılan açıklamada 
kullanılması ülke genelin-
de zorunlu olan maskele-
rin Çotanak Store’de satı-
şının sürdüğü belirtildi.

Yapılan açıklamada; 
“�Giresunspor logolu, yı-
kanabilir maskeler iki 
farklı çeşidiyle Çotanak 
Store mağzamızda. �Mas-
keni al, hem sağlığına 
koru hem de takımına des-
tek ol” denildi.

Giresunspor’un file bekçilerinden 
Onurcan, yeni sezonda da Çotanak-
lar’ın kadrosunda yer alacak. Devre 
arasında Bursaspor’dan alınan kaleci; 
“Memleketimin takımına hizmet et-
mekten dolayı son derece mutluyum. 
Sözleşmem devam ediyor ve benden 
yana sorun yok. Yeni dönemde de Gi-
resunspor’a hizmet edeceğim” dedi.

Giresunspor’un yapacağı genel kurulda aday olma-
yı düşünmeyen mevcut başkan Ali Eren; “Göreve kim 
gelir bilemiyorum ama seçilen bizim başkanımızdır” 
dedi.

Mevcut başkan Eren; “Kongre öncesinde adayların 
olması çok güzel. Giresunspor’a yakışır bir kongre sü-
reci yaşayacağımızı biliyoruz. Kim seçilir bilemem ama 
seçilen bizim başkanımızdır. Ben tüm adaylara başarı-
lar diliyorum” şeklinde konuştu.

Başkan Adayı Karaahmet: “Seçildiğimiz takdirde Çotanak ruhu oluşturulacak. Çotanak’ın üç kolu yönetim,
futbolcular ve taraftar olacak. Birlikte Çotanak olacağız. Bizim yönetimimizde her kesimden insanla yol alınacak”

“Herkes söz sah�b� olacak”
Giresunspor’un Başkan 

Adayı Hakan Karaahmet, 
kongre öncesinde çalışmaları-
nı hızlandırdı. Başkan Adayı 
Karaahmet seçilmeleri halinde 
kulüpte herkesin söz sahibi 
olacağını dile getirdi. Karaah-
met; “Seçim çalışmalarımız 
çok olumlu geçiyor. Artık 
kongreye de çok az bir süre 
kaldı. Seçildiğimiz takdirde Ço-
tanak ruhu oluşturulacak. Ço-
tanak’ın üç kolu yönetim, fut-
bolcular ve taraftar olacak. 
Birlikte Çotanak olacağız. Biz 
yönetimimizde her kesimden 
insanla yol alınacak. Kongre 
öncesinde artık son çalışmala-
rı yapıyoruz” dedi.
BÜYÜK İLGİ GÖRÜYORUM

Giresunlular’dan kongre 
öncesinde büyük bir ilgi gör-
düğünü dile getiren Başkan 

Adayı Karaahmet; “Şunu her-
kes bilmeli ki biz seçildiğimiz-
de Giresunspor kulübünde 
herkes söz sahibi olacak. Her-
kes katkı verecek. Hemşerilik 
bilincine katkı sağlamak için 
okullarda ve sokaklarda Gire-
sunspor'la ilgili çalışmalar yü-
rütülecek. Takım, hemşerilik 
ruhunun bir parçası haline ge-
tirilecek. Aile ekonomisine 
yük getirmeden takımı des-
tekleyebilmemiz için kadınlar 
ve çocuklar maçlara ücretsiz 
girecekler. 

Giresunspor'u yeniden 
büyük bir kulüp yapmak için 
yürüdüğümüz hedeflere 
doğru giderken bize yol gös-
terecek değerlerimizi saygıde-
ğer Giresunspor üyelerinin ve 
siz değerli hemşerilerimin ilgi-
sine sunuyorum” dedi.

Başkan Adayı Osman Çırak
“Taraftarlarımız, kongre
üyeler�m�z bu göreve
ben ve arkadaşlarımı
layık görürse ‘şu borcumuz
var, bu borcumuz var’ g�b�
ağlama dönem� b�tecek”

“1 l�ra b�le borç
bırakmayacağım”

Çırak; “Şunu ifade edebilirim 
ki geldiğimiz günden itibaren 
yapacağımız ilk işlerden biri 
Giresunsporumuz’un transfer 
yasağını kaldırmak olacak. 
Dünyaca ünlü sponsorumuz 

ile olan anlaşmayı resmiyete 
dönüştüreceğiz. Teknik kadro-
muzu ve oyuncu gurubunu 
kısa sürede belirleyip Gire-
sunspor’u yarışa hazır hale ge-
tireceğiz” şeklinde konuştu.

Al� Eren: “Seç�len b�z�m
başkanımızdır”

Giresunspor’un genç oyuncula-
rından Veysel Karani’ye durmak 
yok. Genç futbolcu, 2-8 Eylül tarih-
leri arasında Hırvatistan'ın ev sahip-
liğinde düzenlenecek UEFA U19 Av-
rupa Şampiyonası Elit Tur müsaba-
kalarında mücadele edecek U19 

Veysel kampta
Milli Takımımızın kampında yer alı-
yor. 

Tolunay Kafkas yönetiminde 
şampiyonaya hazırlanan milli takım 
ile kampta yer alan Veysel’in yeni 
dönemde de Çotanak armalı forma-
yı giymesine kesin gözüyle bakılıyor.

Del Valle’den teşekkür

Yabancılar �le yollar ayrılacak

Giresunspor’da göreve gelecek olan yö-
netim kurulunun geçen sezonki yabancılarla yola 

devam etmeyeceği sanılıyor.
Yeşil-beyazlılarda adaylardan Osman Çırak ve Hakan Karaahmet’in 

seçilmeleri halinde geçen sezon kadroda yer alan yabancı 
oyuncularla masaya oturmayı düşünmedikleri edinilen 

bilgiler arasında.Onurcan: “Benden
yana sorun yok” G�resunspor’dan

maske çağrısıİk� gün kaldı
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